
力至优叉车电瓶，nichiyu力至优叉车蓄电池厂家

产品名称 力至优叉车电瓶，nichiyu力至优叉车蓄电池厂家

公司名称 广州禾田电气有限公司

价格 13800.00/组

规格参数 品牌:贝朗斯
型号:VSDX400MH
保修:2年

公司地址 广州市白云区均禾街石马村夏花二路28号

联系电话 020-36703438 15918430146

产品详情

力至优叉车电瓶
能量密度高、输出功率大、内阻小，自放电低，而且属于环保型系列电池，采用国际上先进的导电性胶
体，大幅提供产品的性能，蓄电池组使用过程中维护简单，在充电过程中电池内部产生的气体基本被吸
收还原成电解液，电池内部液体基本没有降低；力至优叉车蓄电池
极板吸收电解液能力很强，使得电池液体基本处于不流动状态，用料考究，工艺精湛。优质的隔板及密
封式结构可避免过充电时内部压力过大和隔绝外部火源，避免了液面检查及补水工作。使用前加电解液
密度为1.270±0.005，加液后2小时，（不超过48小时）应经常充电中第二阶段充电电流的二分之一充电18
小时后再用该电流量乘1.5继续充电待单位电池电压达到2.6V时充电结束，静止1小时即可投入使用；力至
优叉车电瓶广泛应用于港口码头、工矿物流、冷库、药品企业等无污染工厂。本公司目前拥有一支技术
含量较高的服务团队，对蓄电池充电、焊接、安装、充电机配置能准确将客户成本降到低。在全国各地
均可免费发货。欢迎查询更多力至优叉车蓄电池参数、配套厂家、日本进口系列规格等。Gifted forklift
batteries with high energy density, large output power, the resistance of small, low self-discharge, and belongs to
environment-friendly series of batteries, using the most advanced international conductive colloid, to provide a
substantially product performance, battery in the process of using simple maintenance, in the charging process is
generated inside the battery is absorbed into the electrolyte gas reduction inside the cell, liquid without decrease; gifted
forklift battery plate absorptive capability is very strong, so that the battery is not liquid flow state, sophisticated
materials, superb technology. High quality plate and sealed structure can avoid overcharge when excessive internal
pressure and isolated from the external source of ignition, avoids the liquid level examination and the water supply
work. The use of added electrolyte density was 1.270 ±0.005, adding liquid after 2 hours, ( no longer than 48hours )
should always charging second stage charging current, charging18 hours after1/2with the current volume by
1.5continue to charge for the battery voltage reaches 2.6V unit end of charge, still1 hours can be put into use; gifted
forklift batteries are widely used in port, industrial logistics, cold storage, pharmaceutical companies and other non-
polluting factories. The company currently has a high technology content of the service team, battery charging,
welding, installation, the charger configuration can accurately the customer costs to a minimum. In all parts of the
country can be free shipping. Welcome for more gifted forklift battery parameters, supporting manufacturers, Japan
imports series of specifications.
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